



营业执照

统一社会信用代码 91440300192360691D

名称 深圳市南北医药有限公司
类型 有限责任公司
住所 深圳市南山区桃源街道北环路第五工业区南北医药仓储楼二楼B区
法定代表人 张彪
成立日期 1987年07月23日

重要提示

1. 商事主体的经营范围由章程确定。经营范围中属于法律、法规规定应当经批准的项目，取得许可审批文件后方可开展相关经营活动。
2. 商事主体经营范围和许可审批项目等有关事项及年报信息和其他信用信息，请登录深圳市市场和质量监督管理委员会商事主体信用信息公示平台（网址<http://www.szcredit.org.cn>）或扫描执照的二维码查询。
3. 商事主体须于每年1月1日-6月30日向商事登记机关提交上一年度的年度报告。商事主体应当按照《企业信息公示暂行条例》等规定向社会公示商事主体信息。



登记机关

2018



日

中华人民共和国国家工商行政管理总局监制

The business license

Uniform credit code:91440300192360691D

The name of company: SHENZHEN NABER MEDICINE CO., LTD

The type of the company: Limited liability company

The business address of the company: Zone B, 2nd floor, NABER BLD, the 5th industrial zone, BeiHuang road, TaoYuan street, NanShan district, ShenZhen

The Legal representative of the company: Zhang Biao

The foundling time of company: July 23, 1987

Important Note:

1. The business scope of the business subject shall be determined by the articles of association. For the projects in the business scope that should be approved according to the provisions of laws and regulations, relevant business activities can be carried out on the back of the I page of the approval document after obtaining the lawsuit.
2. For business subject business scope, licensing and approval items, annual report and other credit information, please record the market and quality supervision and management of shenzhen: commercial subject credit information publicity platform of the commission (<http://www.szcredi.org.c>) or scan the qr code of the license.
3. Commercial subjects shall submit the annual report of the previous year to the commercial registration authority from January 1 to June 30 each year. Commercial subjects shall publicize the information of commercial subjects to the public in accordance with (enterprise information public: interim regulations on disclosure)

Registration authority: Market supervision administration of Shenzhen